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O alcalde de Baiona afirmou que o barrio de Sabarís está hoxe en día en mellor situación que
fai un ano pero puntualizou que aínda hai que mellorar algúns aspectos para eliminar o risco de
padecer novos desbordamentos.  

Unha das cuestións que máis preocupan é que a estrada litoral continúa facendo un efecto de
dique, polo que as actuacións levadas a cabo ata a data poderían resultar inútiles no caso dun
novo desbordamento do río Groba.
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